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Voor diverse wĳ ken

Zoek je nog een leuke bijverdienste en ben 

je beschikbaar op de woensdagen? Meld je 

dan aan en ontvang een aanmeldbonus en 

een hoge verdiensten. Meld je dan nu aan 

bij Verspreidnet, ook 65-plussers zijn bij os 

van harte welkom.
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Blijk van waardering voor onze bezorgers
De Ronde Venen - Het einde van het jaar nadert. Een jaar waarin we u als 
lezer weer uitgebreid hebben geïnformeerd over wat er speelt in uw eigen 
woonomgeving. Juist rond deze tijd vragen we uw speciale aandacht voor 
onze bezorgers. Zij zijn het immers die ervoor zorgen dat het nieuws u ook 
daadwerkelijk in gedrukte vorm bereikt. Door weer en wind gaan deze 
helden langs de deuren om deze krant bij u te bezorgen. U kunt uw waar-
dering laten blijken door onze bezorger een extraatje te geven, als deze 
langs de deur komt met de nieuwjaarswens vanaf 11 december. Dat vormt 
een extra stimulans om ook volgend jaar weer enthousiast aan de slag te 
gaan. Het vinden van goede bezorgers is tegenwoordig een hele opgave. 
Daarom hopen we op uw steun, waarvoor alvast onze dank!

Wethouder Anja Vijselaar (rechts) overhandigde vrijdag 22 november de eerste ‘Koop Lokaal’ posters aan een groot aantal 
ondernemers in het centrum van Abcoude.  Foto: Gemeente De Ronde Venen.

Met Sinterklaas en de kerstdagen 
voor de deur, wordt er komende 
weken volop gewinkeld. Met de actie 

‘Koop Lokaal’ willen gemeente en 
ondernemers nog eens onder de 
aandacht brengen dit vooral lokaal

te doen. Wethouder Anja Vijselaar 
(Economie): “Onze lokale onder-
nemers vormen de ruggengraat
van de gemeenschap. Door lokaal
te winkelen, dragen de inwoners bij 
aan een sterk en levendig De Ronde 
Venen. Met deze campagne vragen 
we onze inwoners om hun inkopen 
vooral in onze eigen dorpen te doen 
en daarmee lokale ondernemers te 
steunen.”

De Ronde Venen - Samen met de ondernemersverenigingen is gemeente 
De Ronde Venen opnieuw de actie ‘Koop Lokaal’ gestart. Met de actie 
worden inwoners opgeroepen hun inkopen vooral plaatselijk te doen en 
daarmee hun lokale ondernemers en middenstanders te ondersteunen. 
Wethouder Anja Vijselaar gaf vrijdag 22 november de aftrap voor de 
actie door posters met daarop de oproep ‘Koop Lokaal’ te overhandigen 
aan ondernemers in Abcoude.

Koop lokaal en steun lokale ondernemers 

Waarom winkelen bij lokale 
ondernemers?
Naast dat lokale ondernemers 
zorgen voor levendigheid en werk-
gelegenheid, ondersteunen zij 
bijvoorbeeld ook Rondeveense 
verenigingen en organisaties. Vijse-
laar: “Ze sponsoren evenementen 
zoals de Sinterklaasintocht, zorgen 
ervoor dat de ijsbaan dit jaar weer 
open kan, helpen met braderieën,
en dragen bij aan straattheater en 
andere lokale initiatieven. Het
voortbestaan van lokale winkeliers
betekent ook dat zij hun bijdrage 
aan verenigingen en organisaties 
kunnen blijven leveren.”

Doe mee met ‘Koop Lokaal’
Gemeente De Ronde Venen roept 
iedereen op inkopen zoveel mogelijk 
in de gemeente te doen, niet alleen 
komende feestdagen, maar het hele 
jaar. Dat is niet alleen goed voor de 
lokale economie en werkgelegen-
heid, maar ook duurzaam. Lokale 
ondernemers die deel willen nemen 
om de actie meer bekendheid te 

geven, kunnen een poster 
aanvragen door een e-mail te sturen 
naar g.kievit@derondevenen.nl.

De Ronde Venen - Hoe staat de 
woningbouw in De Ronde Venen 
ervoor? Wie kent niet een jongere die 
geen betaalbare eigen woning kan 
vinden of een senior die er niet in 
slaagt om zijn eengezinswoning te 
verruilen voor een geschikte, kleinere 
woning? Op uitnodiging van Rotary-
club Vinkeveen-Abcoude gaf 
wethouder Huib Zevenhuizen tijdens 
een drukbezochte lezing een inkijkje 
in de actuele woningbouwprojecten 
in de gemeente. De opdracht aan 
college en ambtenaren was: realiseer 
4.800 nieuwe woningen in De Ronde 
Venen in 2025. Met enige trots kon 
de wethouder laten zien dat er 

daarvan nu 3.200 gebouwd gaan 
worden. “Met enige trots”, aldus de 
wethouder, omdat het aanwijzen
van locaties en het ontwikkelen van 
bouwplannen een complexe opgave 
is. Belangrijke en soms kritische part-
ners zijn de provincie, projectontwik-
kelaars, CAZAS Wonen en de omwo-
nenden van potentiële locaties. Elk 
van deze partners hebben wensen
en stellen hun eisen en voorwaarden.

Draagkracht
Ook moet rekening worden gehouden 
met de actuele vraag op de woning-
markt: de focus is gericht op starters 
en senioren. Rekening houdend met 

3.200 nieuwe woningen

de draagkracht van woningzoekenden 
is het uitgangspunt bij de bouw-
projecten een aanbod van minimaal 
30% sociale huurwoningen en 36% 
middeldure huur of betaalbare koop-
woningen (momenteel 390.000 euro) 
(waaronder appartementen). Dat lukt 
in de meeste projecten. Er líjkt ruim-
schoots voldoende bouwgrond te zijn 
in het weidse groen rond onze dorpen 
en kernen. Maar, bij de ontwikkeling 
van bouwlocaties moet wel rekening 
worden gehouden met behoud van 
het open landschap en van historische 
monumenten zoals de forten en Het 
Gein. Daarom, aldus de wethouder 
n.a.v. een vraag, is het lastig om in 
Baambrugge meer woningen te 
bouwen. Niettemin onderzoekt de 
gemeente of er in de toekomst toch 
mogelijkheden zijn. Tot de complexe 
opgave van bouwplannen behoort 
ook het aanpassen van het wegennet: 
de verkeers- en parkeerdruk neemt 
toe, wat gevolgen heeft voor 
bestaande straten en (toegangs-)
wegen. Wil je meer weten over de 
Rotarvclub Vinkeveen-Abcoude of 
over toekomstige openbare lezingen? 
Kijk op de website www.rotary.nl/
vinkeveenabcoude of stuur een 
mailtje naar het secretariaat Sary 
Witteveen: scwitteveen@planet.nl.

Foto: aangeleverd.
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Mijdrecht - De mooiste tijd van het 
jaar komt er weer aan. Kerstbomen 
tijd! Zo’n twintig jaar kon je de prach-
tigste Kerstbomen kopen bij Carlina 
en Frank Rave. Hun vaste stek was op 
het parkeerterrein bij Karwei. Helaas 
was hun stekje niet meer beschik-
baar, maar ze hebben een prachtige 
nieuwe plaats en wel op de parkeer-
plaats van Tuincentrum Wiegmans 
aan de Bozenhoven 105, direct 
tegenover het politiebureau.
“Zij hebben ons de mogelijkheid 
geboden om de totale kerstbomen 
verkoop over te nemen. Hiervoor
zijn wij hen erg dankbaar. Verder 
verandert er niets in het aanbod en 
de service die u gewend bent te 
krijgen. Tevens is er voldoende parkeer-
gelegenheid achter op het terrein
bij Wiegmans. Zij staan op maandag 
t/m zaterdag van 09.00 - 18.00 uur
en op zondag van 10.00 - 17.00 uur.

Nieuwe plaats voor 
aankoop Kerstbomen

Eigen foto. Foto’s zijn aangeleverd.

Kerstmarkt bij De Goede Morgen.  Foto is aangeleverd.

Muziekpietenbenden in Mijdrecht.  Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Verscholen tussen de 
eilanden bij de Vinkeveense Plassen 
vind je ‘Ko�ehuis De Goede Morgen’ 
aan de Vinkenkade 75. Zaterdag
7 december bruist het hier van de 
gezelligheid tijdens een inspirerende 
kerstmarkt. Tussen 10.00 en 17.00 uur 
zijn er wisselende optredens en er 
staan kraampjes met ook zelf-
gemaakte artikelen. Denk aan:

keramiek, kaarsen, sieraden, kerst-
decoraties, kerstkleding en nog veel 
meer. Naast de heerlijke veelal bio-
logische hapjes en drankjes zijn er 
mooie, handgemaakte decoraties 
van de dagbesteding. Voor de kleine 
kerstel�es worden er leuke activi-
teiten georganiseerd en wie weet 
komt de Kerstman ook nog even 
buurten. De entree is gratis.

Kerstmarkt aan de
Vinkeveense Plassen

Mijdrecht - Wie zou denken, dat
de Show- & Marchingband en het 
dweilorkest Dorst stil zouden vallen 
in deze periode heeft het goed mis.
Sterker nog: in een andere out�t
is het elk weekend nu gewoon vol. 
Komende zaterdag is het muzikale 

gezelschap van 10.00 tot 12.00 uur 
aanwezig in het centrum van
Mijdrecht. De Muziekpietenbende
is gelijk met de Sint in Nederland 
meegegaan om hem te onder-
steunen met de bekende vrolijke 
liedjes.

Muziekpietenbende in Mijdrecht

Wilnis - De Hoef - Vrijdagmiddag 
was het zover en konden de Zonne-
bloemgasten van Wilnis en De Hoef 
genieten van de jaarlijkse spelletjes-
middag in de gezellige kantine van 
CSW. Terwijl het buiten hagelde en 
het koud was, kregen de gasten 
lekkere ko�e, thee en heerlijke cake-
specialiteiten, geschonken door 
Bakkerij Millenaar uit Uithoorn.
Daarna werd er begonnen met 
Rummikuppen, Mens erger je niet, 
klaverjassen en sjoelen. De vrijwilli-
gers werden geassisteerd door een 
aantal leerlingen van De Willespoort.
Voor sommigen waren de spelregels 
niet helemaal duidelijk, maar dat 
mocht de pret niet drukken, die 
maakten ze gewoon zelf, gezellig
was het toch wel.
Na een drankje en een lekker hapje 
was het tijd voor de bingo en daarna 
ging iedereen tevreden met een leuk 
prijsje naar huis. (foto aangeleverd)

Zonnebloem geniet van 
spelletjesmiddag

LEZERSPOST

Graag wil ik reageren op het oeverloze gedram over het zgn. Bellopad 
over de oude spoorbaan in Wilnis. Wij zijn het zat dat er een groep is die 
zijn zin maar wil doordrijven over een wandelpad waar niet op te lopen 
viel en waar ik al een keer op gevallen ben omdat ik even omkeek naar
de mooie omgeving. De gemeente heeft nu een prachtig wandelpad 
aangelegd wat voor iedereen te gebruiken is en waar je normaal langs 
elkaar heen kunt lopen. Ook de kinderen in de kinderwagen worden nu 
niet meer door elkaar gerammeld!
Zo erg is het toch niet dat er eens een �etser langs rijdt? Dan ga je 
gewoon even aan de kant, dat gebeurt ook op �etspaden binnen de 
gemeente waar men ook op wandelt. Het gaat altijd goed met een beetje 
goede wil van beide kanten.
Wel is het ergerlijk dat er toch nog hondenbezitters zijn die menen dat 
hun hond op de voetpaden los mag lopen en de hondenpoep niet 
opruimen, zodat je zeker niet aan de rand van het pad kunt lopen. 
Misschien kan de gemeente daarop eens beter handhaven.
Anneke Weeman

Mijn naam is Marjo Nieuwland en ik woon in één van de ‘torentjes’ in de 
Maricken en ik verbaas me over al die boze mensen die klagen over het 
opgeknapte Bellopad. Ik loop daar regelmatig met mijn teckeltje. Waar
ik me altijd aan ergerde was de hondenpoep die op het ‘oude’ pad lag.
Nu valt het in ieder geval op als het er ligt. Want ja, zelfs op het nieuwe 
pad wordt aardig wat gepoept!
Dat kan natuurlijk gebeuren, maar mensen: ruim het op! En niet alleen 
daar, maar ook op de andere paden én grasvelden in de wijk. Het ligt
zelfs op de wandelpaden (in onze wijk zijn er geen trottoirs dus ik weet 
niet hoe ik het anders moet benoemen).
We hebben zo’n mooie wijk. Laten we er met elkaar voor zorgen dat het 
ook zo blijft en dat kinderen ‘gewoon’ op de grasvelden kunnen spelen 
zonder dat ze in de hondenpoep staan.
Marjo Nieuwland

Dat er een cultuurhistorische verwoesting van Het Oude Spoor op last 
van de gemeente heeft plaatsgevonden werd al van diverse kanten 
belicht. Dat de gemeente al over vele kilometers voor vele doelgroepen 
begaanbaar wandel- en �etspad beschikt, maar slechts een paar honderd 
meter uniek ruig pad, was kennelijk niet belangrijk. Dat participatie door 
wethouder Vijselaar, ondanks wat zij daarover vermeldt op haar website, 
een heel andere invulling krijgt dan door Van Dale is ook pijnlijk duidelijk 
geworden. Maar dat natuurwaarde en biodiversiteit ook voor een heel 
andere uitleg vatbaar is dan gangbaar blijkt uit het inrichten van de
vuilnisbelt die wij voorheen Het Oude Spoor noemden. Op het gedeelte 
van de Veenweg richting Mijdrecht is een verharding van gebroken puin 
aangebracht, aangevuld met vele soorten afval zoals schuimrubber,
piep-
schuim, 
glas, 
elektra-
draad en 
vooral 
plastic, heel 
veel plastic. 
Het 
wappert 
aan alle 
kanten.
En veel zal 
inmiddels 
al wegge-
waaid zijn. 
Voor een 
deel zullen 
vogels en 
andere 
dieren zich 
vullen met 
deze troep, 
waardoor zij een wrede dood zullen sterven. Voor een ander deel zal het 
plastic uit elkaar vallen en in grond en water opgenomen worden in de 
vorm van microplastic. Het doet pijn om het pad in de huidige staat te 
zien. Het ligt voor de hand dat de afvalsto�enhe�ng naar beneden
bijgesteld zal worden nu het afval op zo’n budgetvriendelijke manier
een laatste rustplaats heeft gevonden. Of zien we binnenkort mensjes
in witte pakken voor een ‘plastic cleanup’? Mocht er nog een participatie-
ronde komen voor het bedenken van een nieuwe naam voor het pad
dan heb ik hierbij alvast een voorstel met een link naar de oorspronkelijke 
bestemming: ‘Spoor van vernieling’.
Niek Boele

Bellopad (1)

Bellopad (2)

Het AUW-de Spoor
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TIM’S STRAATPRAAT

Herfst in mijn hoofd
U heeft een tijdje geen column van mij zien 
verschijnen. Dat komt omdat ik in een dood-
lopende steeg liep waar het regende, waar 
zowel gele als rode bladeren de grond 
bedekten en nog maar éen lantaarnpaal 
brandde in de duisternis. Mijn trouwe hond 
keek naar mij en vond het niet �jn en trok aan 
de riem alsof ze wilde aangeven dat ik weer 
terug moest naar de hoofdweg. Dit is niet wat 
er in werkelijkheid is gebeurd en wat de reden 
is waarom u even niets van mij heeft 
vernomen. Nee, het is een metafoor voor de herfst die in mijn hoofd was 
binnengedrongen. Dat kan een mens wel eens hebben, dat je in je hoofd 
even in een doodlopende steeg terecht komt. Of zoals bij mijn telefoon 
die niks meer deed, omdat hij helemaal leeg was. De oplader was kapot. 
Net als mijn telefoon had ik ook een oplader nodig om weer op de 
hoofdweg te komen waar ik mensen ontmoet en leuke gesprekken kan 
voeren. Mijn buurman die bij mij langskwam met een cadeau loste ons 
probleem in één keer op. Hij had namelijk een nieuwe oplader voor mijn 
telefoon gekocht. De telefoon kwam zodoende weer tot leven en door 
deze aardige buurman zijn gift kwam ik ook weer in beweging en verliet 
de doodlopende straat in mijn hoofd. En zoals elke wandelaar zijn wande-
ling begint ging ik naar buiten en deed mijn deur, die normaal altijd voor 
iedereen open staat, achter mij dicht. Wandelen geeft mij een stukje 
levensvreugde en geeft mij inspiratie. Ik loop door de natuur, door het 
dorp en door mijzelf. Zoals Vincent van Gogh ook wandelde en dan door 
de omgeving geïnspireerd werd en mooie schilderijen maakte van wat hij 
zag. En de Griekse �losoof Aristoteles wandelde ook altijd door het dorp 
en sprak de voorbijgangers aan om iets te vertellen maar zeker om naar 
hen en te luisteren en het vertellen en te luisteren. Vertellen en luisteren 
kregen van hem even veel ruimte. Wat doet een �losoof? Vooral waar-
nemen en nadenken. Is dat wellicht wat �loso�e is. Een �losoof geeft 
namelijk niet zomaar een pasklaar antwoord op alle grote vragen over 
ons bestaan. Hij denkt wel na over wat hij hoort door om waar te nemen 
en te luisteren. Een wandeling draagt daar natuurlijk aan bij en in die zin 
is wandelen misschien wel het begin van �loso�e. Ik kijk mijn hond aan 
en zeg we gaan eens even op een terras zitten voor een bak ko�e en een 
goed gesprek. Ik tref daar een mevrouw aan die wellicht al bijna een 
eeuw hier rondwandelt en raak met haar in gesprek. Ze vertelt mij haar 
lief en leed van haar bijna honderd jarig bestaan. Ze is de herfst van haar 
leven allang voorbij. En ik luister om ervan te leren. Ik weet niet of dit nu 
is waar �loso�e over gaat, maar weet wel dat de herfst uit mijn hoofd is 
verdwenen. Ik trakteer de vrouw op een biertje en we proosten op het 
leven.
Tim Oegema

Vinkeveen - Zaterdagochtend was 
E.H.B.O.-vereniging Lucas Vinkeveen 
aanwezig in Winkelcentrum Zuider-
waard in Vinkeveen. De aanwezige 
leden van de vereniging vroegen aan 
het winkelend publiek aandacht voor 
de beroerte. Aan deze actie van de 
vereniging was ook een prijsvraag 
gekoppeld. Op de vraag “Hoeveel 
mensen krijgen jaarlijks een beroerte 
volgens de gegevens van de Hart-
stichting Nederland?” werd zeer 
divers geantwoord. Het goede aantal 
moest zijn 40.000. Er waren twee 
deelnemers die het goede antwoord 
hadden opgeschreven. Na loting is 
aan de winnaar afgelopen zondag 
het E.H.B.O.-pakket uitgereikt. 
E.H.B.O. Lucas Vinkeveen spreekt van 

een zeer geslaagde ochtend. Er is 
met veel mensen gesproken en veel 
mensen toonden hun belangstelling. 
E.H.B.O.-vereniging Lucas Vinkeveen 
biedt jaarlijks een beginnersoplei-
ding voor het E.H.B.O.-diploma aan. 
Bij voldoende deelnemers starten
zij op dinsdagavond 28 januari 2025 
met de opleiding. Zij geven de 
cursussen in hun gebouw in het 
Zwanenpark in Vinkeveen. Dit 
gebouw is zichtbaar vanaf het 
parkeerterrein van het winkel-
centrum. Mocht u interesse
hebben in één van hun cursussen, 
dan nodigen zij u van harte uit 
contact op te nemen. Al hun
gegevens kunt u vinden op
www.ehbolucasvinkeveen.nl.

E.H.B.O. Vereniging Lucas Vinkeveen

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Van links naar rechts: Daniël Verlaan, José Boesten, Thomas Oudshoorn,
Anja Vijselaar en Edwin de Wolf.  Foto: Gemeente De Ronde Venen.

De Ronde Venen - Eens per jaar
zet gemeente De Ronde Venen haar 
ondernemers in het zonnetje. Om
ze te bedanken voor hun bijdrage 
aan de lokale economie en de goede 
samenwerking. Deze ‘Dag van de 
Ondernemer’, die ook landelijk
wordt georganiseerd, vond plaats

op donderdag 21 november in
het Leonardo Hotel in Vinkeveen.
Het was een inspirerende en goed-
bezochte bijeenkomst.

Trots op ondernemers
Wethouder Anja Vijselaar (Economie) 
was blij met de hoge opkomst: “Als 

De Ronde Venen
bedankt ondernemers

gemeente zijn wij ontzettend trots 
op onze ondernemers. Deze ‘Dag
van de Ondernemer’ is een feestje 
om hen te bedanken voor hun inzet 
en bijdrage aan de economie en 
werkgelegenheid van De Ronde 
Venen. Op wat zij bijdragen én
op onze goede samenwerking.”
Onderwerpen waarop gemeente en 
ondernemers samenwerken zijn 
onder meer de strategie voor de 
bedrijventerreinen, de banenmarkt 
en collectieve investeringen voor 
ondernemersactiviteiten. Verder 
werken gemeente en ondernemers 
samen aan de bereikbaarheid van de 
bedrijventerreinen, onder meer via 
de carpoolapp en deel�etsen.

Sprekers over ‘veilig ondernemen’ 
en ‘veerkracht’
Centraal in het programma waren 
twee sprekers. Daniël Verlaan (tech-
journalist) sprak over digitaal veilig 
ondernemen. Edwin de Wolf (militair) 
vertelde aan de hand van gebeurte-
nissen in zijn leven en loopbaan over 
veerkracht en kansen zien. Tussen 
deze twee sprekers door zorgde 
Thomas Oudshoorn met een Hazes-
medley voor een vrolijke noot.

De Ronde Venen - De gemeente is
al enige tijd bezig met het opstellen 
van een zogeheten ‘Omgevingsvisie’. 
In dat toekomstverhaal gaat het om 
de belangrijke vraag: Hoe zorgen we 
ervoor dat De Ronde Venen ook in 
2040 een �jne plek is om te wonen, 
werken, ondernemen en recreëren? 
Op donderdag 28 november 
(morgen dus) wordt daarover een 
technische toelichting gegeven aan 
de gemeenteraad. De bijeenkomst
is openbaar.

Onderwerpen in samenhang
In de bijeenkomst wordt vooruit-
geblikt op wat voor een gemeente 
De Ronde Venen in 2040 wil zijn.
Er is een Koersdocument opgesteld, 
waarin de plannen worden uitge-
werkt tot een wettelijk verplichte 
Omgevingsvisie. In die Omgevings-
visie komt een veelheid aan onder-
werpen in samenhang aan de orde. 
Dat geldt voor woningbouw, milieu, 
natuur, landschap, verkeer, energie, 
recreatie, leefbaarheid, gezondheid, 
economie en erfgoed.
Er is al eerder overleg geweest, waar-
voor inwoners zijn benaderd. Dat 
geldt ook voor ondernemers, het 
waterschap, de provincie en andere 
maatschappelijke organisaties.

Koersdocument
Het college schrijft: “De meest kans-
rijke toekomstige ontwikkelingen 
hebben een plek gekregen in de 
kernambities uit het Koersdocument.” 
Nu moet dat Koersdocument worden 
vastgesteld. Dan ligt er dan een raam-
werk met ambities en doelen, die 
dienen als ‘bouwstenen’ voor de op
te stellen Omgevingsvisie.
In dat Koersdocument staan nu drie, 
lange termijn kernambities. Het gaat 
om: “Groen en gezond wonen in 
levendige, betrokken dorpen; lokaal 
sterk in een dynamische regio en – als 
derde – een beleefbaar, veerkrachtig, 
toekomstbestendig buitengebied.”

Meest kansrijk
Volgens het college zijn deze drie 
kernambities de meest kansrijke 
ontwikkelingen. Het college: “De 
Omgevingsvisie is het belangrijkste 
sturingsinstrument voor het bereiken 
van de doelen en ambities voor de 
fysieke leefomgeving op de lange 
termijn. In het Koersdocument 
worden deze doelen en ambities 
vastgelegd als bouwstenen voor
de op te stellen Omgevingsvisie.”
Er is geen allesomvattende de�nitie 
van wat tot de fysieke leefomgeving 
wordt gerekend, maar in ieder geval 

Praat mee over de toekomst 
van De Ronde Venen

gaat het om bouwwerken, weg- en 
spoorverbindingen, water, bodem, 
lucht, landschappen, natuur, cultureel 
erfgoed en werelderfgoed.

Swipocratie. Wat is dat?
Gemeenten zijn verplicht om aan te 
geven hoe invulling is gegeven aan 
de verdere uitwering van de ambities. 
Daartoe is het opzetten en uitvoeren 
van participatie verplicht. Volgens
het college is men daarmee goed op 
weg. ”Inwoners, gebruikers en stake-
holders worden actief betrokken in 
het proces. In de eerste fase van
het proces zijn er straatgesprekken 
gevoerd en heeft er een online 
peiling (swipocratie) plaatsgevonden. 
In de tweede fase is op 9 april 2024 
een gesprek met de samenleving 
gevoerd. Daar is in groepen aan
de hand van de drie verschillende 
toekomstsporen gediscussieerd
over de toekomst van De Ronde 
Venen. De resultaten zijn opgenomen 
in de Nota van Participatie.”

U herkent zichzelf
Die Nota van Participatie telt tien 
pagina’s en is op de website van de 
gemeente te raadplegen. Het docu-
ment is zeer lezenswaardig. Herkent 
ook u zich in de tekst? Inwoners en 
ondernemers worden in elke fase 
gevraagd mee te praten over het 
toekomstbeeld voor de gedroomde 
werkelijkheid van 2040.

Wilnis - Het lijkt een beetje vroeg, 
maar a.s. zaterdag 30 november 

organiseert Stichting Paraplu aan de 
Pieter Joostenlaan 28 te Wilnis een 

Kerstbingo bij Stichting Paraplu gezellige Kerstbingo met mooie 
prijzen, o.a. raclette/gourmet set, 
twee grote kerstgnomen en een 
boodschappenpakket. De zaal
opent om 19.00 uur, de eerste
ronde start om 19.30 uur. Voor iedere 
deelnemer is er een leuke attentie.

Boekje voor zeven rondes
Een boekje kost € 6,50 en daarmee 
spelen je zeven rondes. Daarna 
spelen ze een super-ronde (€ 0,50 
per kaartje) voor de hoofdprijs:
een aangekleed kerstservies.
Tussendoor houden ze nog een 
gratis verloting met leuke prijsjes. 
Natuurlijk ontbreekt ook een hapje 
niet. Kortom een gezellig avond die 
je niet mag missen.
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NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Weeïge boslucht en 
pareltjes

Winterse wandelingen in een bos 
zijn voor mij genietmomenten. Denk 
eens aan de combinatie winter en 
bos, dan doemt het beeld op van 
dode bladeren en laatste padden-
stoelen. En misschien ook wel die 
typische weeïge geuren van vocht 
en verterende plantenresten. Het 
zijn de bedorven resten van het 
afgelopen zomer- en herfstseizoen.
Die vertering is het werk van allerlei 

soorten bacteriën en schimmels. 
Nuttig werk van ze, want de in de 
bladeren aanwezige sto�en worden 
door hen afgebroken tot voedings-
sto�en die bomen en andere 
planten in het voorjaar weer op 
kunnen nemen voor hun groei. Zo 
zijn ze de motoren van de kringloop 
in de natuur. Van sommige soorten 
bladeren gaat die vertering snel, 
zoals die van de wilg en berk. Die 
van de eik en beuk blijven veel 
langer liggen. Dat komt door de 
samenstelling van het blad die
het afbraakproces vertraagt. Maar 
uiteindelijk gaan ook die voor de bijl.
De meest zichtbare bladverteerders 
zijn paddenstoelen. Hoewel, 
paddenstoelen zijn deel van veelal 
grote schimmelnetwerken, 
netwerken die bestaan uit minus-
cule schimmeldraden in de grond, 

tussen de dode bladeren of in
dood hout. Paddenstoelen zijn de 
vruchtlichamen van die schimmel-
netwerken. Ze leveren de sporen die 
voor verdere verspreiding zorgen.
Soms kom je echt pareltjes van 
paddenstoelen tegen. Vorig jaar 
december maakte ik zoiets mee 
tijdens het klussen met de Knot-
groep Uithoorn in het Enge Bos
in De Kwakel. Schuifelend door de 
bladeren en dode takken van dit
nu kale bos zag ik een prachtig
tafereeltje: kleine felrood gekleurde 
bekervormige zwammetjes op een 
rijtje. Elk zwammetje was ongeveer
twee tot drie cm groot. Het contrast 
met de bruin-grijze omgeving 
maakte het nog mooier. Via de app 
‘Obsidentify’ kwam ik op de naam: 
rode kelkzwam. Op zoek naar meer 
informatie!

Rode kelkzwammen kun je tegen-
komen in vochtige bossen op dode 
takken van elzen en wilgen. Meestal 
is dat hout al behoorlijk vermolmd 
en bemost. Je denkt dat ze gewoon 
op de grond groeien, maar dat lijkt 
maar zo. Onder het oppervlak ligt 
dan ongetwijfeld een dode tak 
waarop die paddenstoelen vast 
zitten. Niet gedaan, uitgraven vond 
ik wel heel baldadig bij zo iets 
moois.
Maak je de komende tijd een mooie 
wandeling, kijk dan vooral in voedsel-
rijke vochtige bossen met wilgen
en elzen naar beneden tussen de 
bladeren en takjes. Deze pareltjes 
komen tegenwoordig vrij algemeen 
voor. Maar je moet er wel je best 
voor doen. En geluk hebben.
Wim Bax
IVN-Natuurgidsenopleider

Foto is aangeleverd.

Weekmarkt Mijdrecht 
verplaatst voor ijsbaan

Regio - In verband met de tijdelijke 
ijsbaan op het Raadhuisplein in
Mijdrecht wordt de weekmarkt op de 
donderdagen 5, 12, 19 december en
2 januari verplaatst naar het Burge-
meester Haitsmaplein. De kramen 
zullen een deel van het parkeerterrein 
voor de Wibra in beslag nemen. Op
de donderdagen geldt er een parkeer-
verbod voor het deel waar de week-
markt komt te staan. Op de hier links 
staande afbeelding is dit zichtbaar.
De invalideparkeerplaatsen worden 
tijdelijk verplaatst. Er staan borden 
vanwege de tijdelijke beperkingen. 
Auto’s die wel op de parkeerplaatsen 
staan, zullen worden afgesleept. Er is 
voldoende parkeergelegenheid aan de 
Rondweg in Mijdrecht en de overige 
delen van het centrum in Mijdrecht, 
waaronder de parkeer-garage onder 
De Passage (eerste twee uur gratis).

Regio - Voor velen is een kop ko�e 
in de ochtend heel gewoon, maar dat 
geldt niet voor iedereen. Door de stij-
gende kosten van levensonderhoud 
leeft inmiddels meer dan een miljoen 
mensen in Nederland onder de 
armoedegrens. Dit is ook merkbaar 
bij de voedselbanken, waar steeds 
meer mensen aankloppen voor hulp.
Vrijwilligers van de voedselbank 
werken hard om wekelijks voedsel-
pakketten uit te delen aan degenen 
die het het meest nodig hebben. 
Maar wist je dat ko�e vaak 
ontbreekt? Het wordt gezien als een 
luxeartikel, terwijl een simpel kopje 
ko�e juist een moment van warmte 
en rust kan bieden. Daarom organi-
seert de Lionsclub Uithoorn in de 

maand december een bijzondere 
actie: het inzamelen van Douwe 
Egberts waardepunten voor de
Voedselbank Uithoorn. Douwe 
Egberts doet mee door de
ingezamelde punten te verhogen
en om te zetten in pakken ko�e. Zo 
zorgen we er samen voor dat ook de 
minder-bedeelden kunnen genieten 
van een lekker bakkie.

Hoe kun jij helpen?
Misschien heb jij nog Douwe Egberts 
waardepunten in een la liggen. Geef 
ze dit jaar een mooie bestemming en 
help mee om ko�e toegankelijk te 
maken voor iedereen. Je kunt jouw 
waardepunten inleveren op één
van de inzamelpunten in de regio.

Help mee voor een bakkie geluk:
doneer Douwe Egberts waardepunten

De Kwakel: Tanken & Wassen Van
den Berg, Noord-zuidroute 2 of Coop, 
Kerklaan 10. Uithoorn: Jumbo Johan 
Plemp, Zijdelwaardplein 60 of 
Modehuis Blok, Amstelplein 19.

Regio - Ter afsluiting van de ‘Week van 
de Palliatieve Zorg’ ontving Zorg-
centrum Careyn Maria-Oord in
Vinkeveen een waakmand van Monuta 
Weber. Een waakmand is  een mand 
die is gevuld met attributen ter onder-
steuning van naasten, die waken bij 
iemand die stervende is. De waak-
mand die Jolanda Weber overhan-
digde bevatte onder andere een JBL-
speaker, een koptelefoon, een gedich-
tenbundel, een warme plaid en 
kleurboeken voor jong en oud.
Jolanda Weber van Monuta Weber 
licht toe: “Het is heel belangrijk dat
we naar elkaar en onze omgeving 
omkijken. Wij doen er alles aan om 
mensen te helpen om op een goede 
manier afscheid te nemen van het 
leven en van elkaar. In dit kader was 
het voor mij heel speciaal dat ik tijdens 
de ‘Week van de Palliatieve Zorg’ een 
klinische les over de laatste zorg 
mocht geven aan de mede-werkers 
van Careyn Maria-Oord. Zij ontvingen 
na a�oop allemaal een certi�caat. 
Daarnaast vond ik het �jn om als lokale 
ondernemer een gebaar te maken 
door een aantal waakmanden te 
schenken aan Maria-Oord.”
Namens Careyn Maria-Oord ontving 
Nadine Brockho� de waakmand voor 

Zorgcentrum Maria-Oord, een zorg-
centrum met diverse doelgroepen. 
Nadine nam de waakmand dankbaar 
in ontvangst: “Bij iemand waken is
erg intens. De items in de waakmand 
bieden steun, omdat ze praktisch
zijn, of zorgen voor a�eiding als dat 
gewenst is. Door de mand een vaste 
plek te geven is hij altijd beschikbaar 
en kan hij op een natuurlijke manier in 
gebruik worden genomen op het 
moment dat familie of naasten daar 
behoefte aan hebben.”

Monuta Weber schenkt waakmand
aan Zorgcentrum Careyn Maria-Oord

Foto is aangeleverd.

Abcoude - In coronatijd heeft
Fred Delfgaauw meegelopen in
een zorginstelling. Op basis van zijn
ervaring maakte hij de voorstelling 
‘Broos’, een theatrale ode aan de 
ouderen van de samenleving.
Delfgaauw verzamelde verhalen van 
mensen in de laatste fase van hun 
leven. Ze bevatten zowel zwaarte als 
lichtheid en zijn even ontroerend als 
verrassend. Het is een eerbetoon aan 
de levenskracht van ouderen, maar 
ook een hommage aan de helden 
van de zorg die onvermoeibaar hun 
belangrijke werk doen.

Locatie: Theater Piet Mondriaan, 
Broekzijdselaan 40, Abcoude, 
zaterdag 7 december 2024, aanvang 
20.15 uur, entree: € 18,25 / € 12,75. 
Kaarten zijn verkrijgbaar via
www.theaterpietmondriaan.nl.

‘Broos’: ontroerende 
voorstelling over de zorg

Foto is aangeleverd.

Wilnis - Zaterdagmiddag wordt er in 
Wilniseen gezellige knutselmiddag 
georganiseerd. Het gaat om het 
maken van kerststukjes. Er kan 
worden gekozen tussen kleine en 
grote modellen. Geschikt voor jong 
en oud. 

Natuurlijke materialen
Kinderen kunnen met of zonder 
ouder(s) komen knutselen, maar ook 
ouderen zijn welkom om iets leuks in 
elkaar te zetten, voor jezelf of als 

cadeau voor iemand anders. Een 
ervaren (VBW) team is aanwezig om 
te helpen. Er wordt onder andere 
gebruik gemaakt van natuurlijke 
materialen.

Klein werkstuk of groter model
De kosten zijn laag: € 2,– voor een 
klein werkstuk, € 5,– voor een groter 
model. Voor ko�e, thee, limonade 
etc. wordt gezorgd. Het knutselen 
vindt plaats in gebouw De Roeping, 
achter de hervormde Kerk in Wilnis. 

Kerststukjes maken in Wilnis Supergezellig
Het wordt weer supergezellig maar 
ze willen in verband van de inkoop 
wel graag weten wie er  komen.
Dus opgave van het aantal personen 
+ aantal werkstukje(s) is gewenst, 
zodat ze de materialen kunnen 
inschatten.
Plaats: Gebouw De roeping,
achter de Hervormde Kerk in Wilnis. 
Ze beginnen om 13.30 uur.
Opgeven, vragen of suggesties: mail 
naar workshop@hervormdwilnis.nl.
Kijk ook op de website:
hervormdwilnis.nl.

Doe mee en schenk iemand een 
bakkie geluk. Foto is aangeleverd.
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De bouw van de nieuwe scholen is al duidelijk zichtbaar.  Eigen foto.

Van links naar rechts: Coos Brouwer (CDA), Serge Kraaijkamp (RVB) en
Simone Borgstede (Lokaal en Fair).  Eigen foto. 

Mijdrecht - Komend voorjaar wordt 
de nieuwbouw van de katholieke 
basisschool ‘Ho�and’, de openbare 
basisschool ‘Wereldwijs’ en een 
nieuw kindcentrum in gebruik 
genomen. Het nieuwe gebouw
is duurzaam en gebouwd in twee 
verdiepingen. Op de huidige school-
locatie is woningbouw gepland. 
Aanstaande donderdag legt het 
college het Ruimtelijk Kader van de 
locatie en omgeving ter bespreking 
voor in openbare, technische 
commissievergadering.

Einde rol gemeenteraad
De besprekingen in de commissie 
van deze week en in de raadsverga-
dering van december zijn belangrijke 
momenten. Als dan de zogeheten 
randvoorwaarden akkoord zijn, is het 
daarna aan het college van B & W
om de verdere uitvoering en ver-
gunningverlening af te wikkelen. Dat 
betekent dat na vaststelling van het 
voorliggend Ruimtelijk Kader op een 
later moment geen verdere goedkeu-
ring door de gemeenteraad nodig is.

Onderzoek �ora en fauna
Het college meldt in het voor-
liggende Ruimtelijk Kader dat
het nieuwe schoolgebouw voor
�etsende kinderen en ouders te 
bereiken is via het �etspad tussen
de straten Leicester en Kogger. Het 
‘halen en brengen’ van de school-
gaande kinderen per auto vindt 
plaats vanaf het parkeerterrein van 
de AH-supermarkt en de sporthal 
‘Eendracht’. De beide verkeers-
stromen zijn zo van elkaar 
gescheiden. Het huidige school-
gebouw, dat bijna 50 jaar gelden 
werd gebouwd, wordt gesloopt.
Voor de sloop is een bedrag nodig 
van ongeveer 57.000 euro. Het 
moment waarop de school gesloopt 
wordt is afhankelijk van de uitkom-
sten van het �ora en fauna onder-
zoek. Voor projectleiding, ondersteu-
ning en planologische onderzoeken 
is ongeveer 103.000 euro nodig. Het 
college wil dat beide bovenstaande 
bedragen betaald worden uit de 
gemeentelijke reserves. Komt dat 
omdat de gemeente die kosten niet 

Nieuwbouw voor basisscholen 
’Wereldwijsࢫ Ho˫and’ enࢫ

heeft voorzien in de gewone
begroting voor het jaar 2025?

Levendigheid en sociale controle
Eén woonblok krijgt een uitstraling 
naar de Dokter van den Berglaan en 
de Eendracht. Met het tweede bouw-
blok worden de blinde achtergevels 
van de AH-supermarkt en de
sporthal aan het zicht ontnomen 
door woningen. Volgens het college 
van B & W worden daarmee “de 
levendigheid en sociale controle
van het gebied verbeterd.”

Op eigen terrein parkeren
Het college van B & W wil dat
bewoners en bezoekers van de 
nieuwe woningbouwlocatie volledig 
op eigen terrein parkeren, zodat de 
huidige parkeercapaciteit in de 
omgeving niet wordt belast.

Zorggeschikte appartementen
Het is de bedoeling dat er ongeveer 
80 appartementen worden 
gebouwd. Tussen de 50 en 60 appar-
tementen zullen ‘zorggeschikt’ zijn. 
Het gaat om ’24 -uurs zorg’.
Uit onderzoek blijkt dat in De Ronde 
Venen de vraag naar zorggeschikte 
woningen de komende jaren sterk 
toeneemt. Door de bouw van zorg-
geschikte appartementen zou er 
kans zijn om in het complex een 
multifunctionele ruimte te ontwik-
kelen. Mogelijk kan die ook gebruikt 
worden door bewoners uit de wijk 
Ho�and.

Gemeente geen rol bij buurtkamer
Inwoners van de wijk Ho�and 
hebben eerder bij de gemeente 
aangegeven dat het in de wijk 
ontbreekt aan een algemene sociale 
voorziening. Zij willen daarom graag 
een buurtkamer voor buurtgerichte 
activiteiten in het nieuw te bouwen 
zorgcomplex. Om enig optimisme 
van omwonenden voor te zijn, meldt 

het college nu al: “Deze ruimte kan, in 
afstemming met de zorgorganisatie, 
mogelijk ook gebruikt worden door 
de bewoners van de wijk Ho�and.
De gemeente heeft bij de realisatie 
en de exploitatie van de buurtkamer 
geen rol.”

Dakloze jongeren onder dak
In het programma worden omstreeks 
tien appartementen opgenomen
die bestemd zijn voor jongeren die 
anders dakloos dreigen te worden. 
Het college geeft in het raadsvoorstel 
aan: “Bij deze doelgroep gaat het om 
jongeren die, wanneer zij achttien 
jaar worden, niet meer vallen onder 
de reguliere opvang voor jongeren. 
Deze jongeren dreigen op straat 
komen te staan met alle gevolgen 
van dien, voor de omgeving en
de jongeren.” Voor jonge woning-
zoekenden zonder maatschappelijke 
problematiek is dus geen plek.

College is trots
Vorig jaar is vastgelegd dat in ieder 
nieuw woningbouwproject het 
aandeel sociale huur minimaal 30% 
dient te zijn. Het college: “Met 70% 
sociale huur appartementen voldoet 
het project hier ruimschoots aan.
De gemeente doet in dit project
dus een forse extra inspanning die 
uitstijgt boven de afspraken uit de 
Woondeal 2023 die met de provincie 
is afgesloten.” 

Kosten niet volledig gedekt
De bouw van zoveel sociale huur-
appartementen op één bouwlocatie 
betekent dat de kosten niet volledig 
worden gedekt. Met de ontwikkeling 
van betaalbare koopappartementen 
en vrije sector koopappartementen 
wil het college die noodzakelijke 
inkomsten alsnog binnenhalen.

Locatiekosten terugverdienen
Het college: “De totale locatiekosten 

zijn geraamd op 2.057.000 euro.
Met de ontwikkeling van alleen zorg-
geschikte appartementen kunnen de 
locatiekosten niet worden terug-
verdiend. Daarom zijn aan het 
programma betaalbare koop-
woningen en/of vrije sector
appartementen toegevoegd. Deze 
koopwoningen zijn nodig om de 
voldoende grondopbrengsten te 
genereren om locatiekosten terug
te verdienen. Met betaalbare koop-
woningen en/of vrije sector apparte-
menten kan de ontwikkeling met
een klein positief resultaat worden 
afgesloten. Een relatief klein gedeelte 
van het programma bestaat uit 
betaalbare koopappartementen of 
appartementen in de vrije sector.”

Niet zeker op voorhand
Er zijn nog enkele kanttekeningen 
voordat tot uitvoering van de 
plannen kan worden overgegaan. 
“De komende periode moet gezocht 
worden naar een zorgaanbieder die 
bereid is 24-uurs zorg te leveren aan 
50 tot 60 bewoners. Tevens dient
een investeerder in het vastgoed 
gevonden te worden die bereid is
de ontwikkeling en realisatie van
de zorggeschikte appartementen te 
�nancieren. Dit zijn vaak complexe 
processen die tijd kosten en op
voorhand niet zeker zijn.”

Positief resultaat?
Ook meldt het college: ”De gronden 
van de koopappartementen zullen 
door middel van een ‘tender’
(aanbesteding, redactie) op de markt 
worden aangeboden. Marktpartijen 
zullen op basis van het Ruimtelijk 
Kader een plan vervaardigen en een 
grondbieding uitbrengen.
Het is de verwachting dat de
locatie een bescheiden positief
resultaat kan opleveren, dat zal 
worden toegevoegd aan de
algemene reserve.”

Wilnis – Een grote stap richting een 
toekomstbestendig dorpshart voor 
Wilnis: de gemeenteraad heeft 
unaniem ingestemd met het amende-
ment van Lokaal en Fair om het 
bouwvlak rond dorpshuis De Willis-
stee uit te breiden. Ook amende-
menten voor het betrekken van 
zoveel mogelijk toekomstige
gebruikers (CDA) en extra parkeer-
plekken (RVB) werden aangenomen. 
Het besluit maakt ruimte voor de 
realisatie van de Julianaschool, een 
kinderopvang en een vernieuwd 
dorpshuis op een grotere en beter 
verbonden locatie. Simone Borgstede 

diende namens Lokaal en Fair het 
amendement in voor de uitbreiding 
van het bouwvlak, het zorgt ervoor 
dat de locaties van Stichting De 
Paraplu en het NME-centrum in het 
plan worden opgenomen. Hiermee 
ontstaat ruimte voor een meer
e�ciente en integrale aanpak van
de nieuwe voorzieningen. “Dit is een 
belangrijk project voor Wilnis en de 
Wilnissers. We waarderen de inspan-
ningen die al zijn geleverd, maar de 
uitbreiding van het bouwvlak is 
noodzakelijk om alle activiteiten in
en rond De Willisstee goed met
elkaar te verbinden,” aldus Borgstede.

Brede steun en concrete 
aanvullingen
Coos Brouwer diende namens het 
CDA een amendement in over de 
invulling van de activiteiten. Vereni-
gingen zij het cement van de samen-
leving, en onmisbaar voor de leef-
baarheid in het dorp. Hij riep op om 
niet alleen de huidige gebruikers, 
maar ook zoveel mogelijk toe-
komstige gebruikers te betrekken
bij de uitwerking van de plannen
via de nieuwe beheer commissie.

Zorgen over voldoende 
parkeerplekken
Serge Kraaikamp uitte namens 
Ronde Venen Belangen zijn zorgen 
over voldoende parkeerplekken.
“Een school, kinderopvang, dorps-
huis en mogelijk een cultuurhuis 
zullen zorgen voor meer parkeerdruk. 
Nu al is het op sommige dagen druk,” 
aldus het raadslid. “Juist als bij CSW 
aan de overkant wordt gevoetbald, 
en zeker als daar straks ook nog een 
supermarkt bij komt. Het is beter nu 
extra ruimte te maken voor parkeer-
plekken dan straks overlast in de wijk 
te krijgen.”

Veelzijdig ontwerp
De uitbreiding van het bouwvlak 
stelt de architect in staat om een 

geïntegreerd ontwerp te maken dat 
ruimte biedt aan de Julianaschool, 
kinderopvang en het vernieuwde 
dorpshuis. Daarbij wordt ook 
gekeken naar de aanleg van een 
modern schoolplein dat optimaal 
aansluit bij de behoeften van 
kinderen, ouders en de buurt.

Een plek voor iedereen
Het vernieuwde dorpshuis moet een 
‘Huis van Alles’ worden: een centrale 
plek waar jong en oud samenkomen. 
Brede betrokkenheid van inwoners 
en organisaties is daarbij essentieel. 
Borgstede benadrukte ook de sociale 
uitdagingen in Wilnis, zoals vergrij-
zing en toenemende eenzaamheid. 
“Hoe mooi zou het zijn als we een 
dorpshuis kunnen realiseren waar 
mensen zich welkom voelen en 
elkaar kunnen ontmoeten?”

Oplossing voor horeca en 
gebruikers
Tijdens de vergadering werd ook 
aandacht besteed aan de rol van
de commerciële horeca binnen De 
Willisstee. Borgstede benoemde dat 
deze samenwerking soms gebruikers 
afschrikt, omdat zij graag zelfstandig 
ko�e willen zetten of gezamenlijk 
koken. Tegelijkertijd werd het belang 
van de horecaondernemer, die ook 
een boterham moet verdienen, niet 
uit het oog verloren.

Met de uitbreiding van het bouwvlak 
kunnen deze belangen beter worden 
gescheiden. Een van de mogelijk-

heden is het verplaatsen van de 
commerciële horeca naar de locatie 
van Stichting De Paraplu. Deze plek 
biedt meer ruimte en kansen, zoals 
de aanleg van een terras bij natuur-
speeltuin Het Speelwoud. Dit creëert 
niet alleen extra mogelijkheden voor 
de horecaondernemer, maar geeft 
ook verenigingen en stichtingen 
meer vrijheid in het gebruik van de 
ontmoetingsruimte in het dorpshuis.

Inspirerend voorbeeld
Borgstede prees de vrijwilligers van 
Stichting De Paraplu, die volgens 
haar een inspirerend voorbeeld zijn 
van wat mogelijk is met betrokken-
heid en samenwerking. “Deze aanpak 
zou prima kunnen dienen als inspi-
ratie voor de toekomstige beheer 
commissie van De Willisstee,” aldus 
Borgstede.
“Maar dit is vooral aan de nieuw te 
vormen beheer commissie,” vult Coos 
Brouwer aan. “Zij gaan aan de slag 
om een plan te maken met alle 
huidige en toekomstige gebruikers 
voor het gebruik van het nieuwe 
dorpshuis.”

De volgende stappen
Met de unanieme goedkeuring van 
het amendement ligt de weg open 
voor verdere uitwerking van de 
plannen. Borgstede, Brouwer en 
Kraaikamp sluiten af met een opti-
mistische oproep: “Dit project biedt 
kansen om echt iets moois neer te 
zetten voor Wilnis. Nu is het aan de 
Wilnissers om deze kans te benutten.”

RAAD UNANIEM AKKOORD:

Uitbreiding bouwvlak voor �ulianaschool 
kinderoɢvang en dorɢshuis 7e Willisstee
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LEZERSPOST

Fijn als je slecht ter been bent en met de bus mee wilt! Ongeloo�ijk wat 
een gore bende en waarschijnlijk nog denken dat dit grappig is!?

Wie doet nou zoiets?

Hoofd Muziekpiet MuziekPietenBende, onderdeel van Muziekvereniging VIOS 
Mijdrecht.  Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Zaterdag 30 november 
speelt de Muziekpietenbende 
(onderdeel van Muziekvereniging 

VIOS) in het centrum van Mijdrecht. 
De kleurige groep muziek en enter-
tainmentpieten maakt tussen 10.00 

MuziekPietenBende
in Mijdrecht dorp

en 12.00 uur het centrum onveilig 
met hun dansjes, gekkigheid en 
uiteraard Sinterklaasmuziek. Uiter-
aard ook het K3- en Kinderen voor 
Kinderen-repertoire komt langs, dus 
als je van plezier en lol houdt moet 
je zeker even komen kijken. Uiter-
aard dansen onze ‘Entertainment 
Pieten’ met de kleintjes en gaan ze 
met hen op de foto.
De MuziekPietenBende is na de 
intocht in Scheveningen ook al in  
Den Haag, Amsterdam, Woerdense 
Verlaat en Rijswijk te bewonderen 
geweest. Helaas zijn ze zelden te 
zien in eigen dorp omdat hun 
agenda in januari al is volgeboekt. 
Koopcentrum Mijdrecht vist dan 
vaak achter het net, maar dit keer 
heeft het nieuwe bestuur ze nog
vlak voordat a.s. zaterdagmiddag in 
Huizen moeten optreden nog in de 
ochtend kunnen contracteren. Kom 
dus zaterdag 30 november om 10.00 
uur naar Koopcentrum Mijdrecht.

Vinkeveen - Het Centrumplan
Vinkeveen geeft een doorkijkje
naar de gedroomde toekomst van 
Vinkeveen. Er moeten vooral meer 
woningen worden gebouwd. Over 
één van de doorwerkende gevolgen 
bestaat al lange tijd een diepgaand 
meningsverschil tussen het college 
van B & W en een deel van de 
gemeenteraad. Het gaat om het 
antwoord op de vraag of de voor-
ziene parkeerruimte wel of niet in 
overeenstemming is met de plannen 
voor grootschalige woningbouw.
Tijdens de raadsvergadering van 
afgelopen week lichtte Tom Hoefs 
(Ronde Venen Belang) een motie in, 
die o�cieel was ingediend door zijn 
partijgenoot Roger Fernhout. De 
motie had betrekking op een perceel 
aan de Herenweg tussen het viaduct 
en de Baambrugse Zuwe. Al jaren-
lang is op de kanovereniging die 
locatie gevestigd. Het betre�ende 
perceel, met een oppervlakte van 
ruim 4.300 vierkante meter, is 
eigendom van de gemeente.

Ontwikkelaar of ‘derden’
In de motie deed Ronde Venen 
Belang de oproep om het perceel 
niet als eigendom van de gemeente 
in te zetten als parkeergelegenheid 
voor het Centrumplan Vinkeveen
of daaraan gerelateerde ontwikke-
lingen. In plaats daarvan zou de 
grond te koop moeten worden 
aangeboden aan een ontwikkelaar
of aan ‘derden’.

Stille reserve
Ronde Venen Belang gaf aan
herhaaldelijk bij het college te 
hebben aangedrongen op verkoop 
van genoemd perceel aan de ontwik-
kelaar. Daarmee wordt de parkeer-
problematiek tot een integraal 
onderdeel van het Centrumplan 
gemaakt en kan de gemeente in een 
later stadium niet voor het blok gezet 
worden de (nu nog) eigen grond te 
bestemmen als parkeervoorziening. 
Door verkoop van de kavel valt 
bovendien een aanzienlijke ‘stille 
reserve’ vrij .

Verkoop perceel
aan Herenweg Vinkeveen

In de �nanciële boekhouding van de 
gemeente wordt de waarde van het 
perceel nog steeds geboekt als 
onderdeel van de zogeheten ‘stille 
reserves’. Dat betekent dat de boek-
waarde veel lager is dan de actuele 
marktwaarde. Die situatie doet zich 
doorgaans voor doordat een perceel 
lang geleden is aangeschaft en in 
waarde is gestegen, terwijl het in de 
balans nog steeds staat vermeld met 
de oorspronkelijke aanschafprijs.

Meerderheid voor
Volgens wethouder Anja Vijselaar 
zou er geen verschil van mening zijn 
tussen de motie van Ronde Venen 
Belang  en de plannen van het 
college. Daarom noemde ze de motie 
overbodig en gaf aan dat de motie 
dus niet ingediend had hoeven 
worden. Raadslid Hoefs benadrukte 
juist dat uit de beschikbare stukken 
nergens bleek dat het gemeentelijke 
perceel integraal onderdeel zou zijn 
van het Centrumplan. Daarom wilde 
Hoefs juist wel de mening van de 
gemeenteraad vernemen. Bij de 
stemming steunde een meerderheid 
van de raad de motie van Ronde 
Venen Belang.

Mijdrecht - Dit jaar komt de Kerst Op Sterk Water 
Show ook naar Mijdrecht. CultuurHuis Mijdrecht heeft 
het inmiddels traditionele evenement in het seizoens-
programma opgenomen als kerstspecial op zondag-
avond 8 december.

Sinterklaas is dan  voorbij, dus op naar Kerst! Bereid
je samen met Maaike, Dave & Daniel voor op een 
decembermaand vol cadeaus, oma’s, sjoelen en
meer van die gezelligheid. Geniet van de compleet 
geïmproviseerde voorstellingen van de cabaretgroep 
Op Sterk Water, waarin het publiek zelf de inhoud 
bepaalt. Dit keer editie 2024.
Op Sterk Water is al 25 jaar dé toonaangevende groep 
als het gaat om improvisatietheater. Elke show is 
anders en toegespitst op het publiek, maar altijd 
muzikaal en bovenal hilarisch. Beleef het mee op 
zondagavond 8 december, locatie ‘t Oude Parochie-
huis, Bozenhoven 152 in Mijdrecht.
Misschien spelen ze een scène over het beproefde 
recept voor ontbijtkoek van Bakkerij Westerbos & 
Mens of brengen ze een hartverscheurend lied over 
de geschiedenis van het Bellopad ten tonele. Of ze 
schetsen uitvoerig hoe ome Gerrit de Kerkvaart in 
�etste na een feestje in het dorp. Op Sterk Water 
brengt de gekke, grappige en soms gênante 
momenten uit Mijdrecht en daarbuiten tot leven
met hun hilarische improvisaties. Met Dave Luza, 
Maaike Martens, Daniel Koopmans en op de piano: 
Sacha Hoedemaker. Deze kerstvoorstelling belooft 
een avond vol verrassingen, humor en onvergetelijke 
momenten te worden.
Meer informatie en kaartverkoop:
www.cultuurhuismijdrecht.nl

De Kerst Op Sterk Water Show komt eraan

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Uit elkaar gaan
is nooit leuk. Je belandt vaak in een 
hectische periode, waarin verschil-
lenden zaken aan de orde komen 
waarover je moet nadenken. Er 
moeten beslissingen genomen 
worden, die niet altijd makkelijk zijn. 
Wat zijn de juiste stappen om te 
zetten, moet je naar een mediator, 
naar een advocaat, kunnen we onze 
relatie nog herstellen? Hoe zit het 
met afspraken omtrent de kinderen 
en wat gaat er allemaal veranderen 
in de �nanciële situatie?
Het kunnen raadplegen van deskun-
digen die daarbij ondersteunen kan 
helpend zijn.

Bij Scheidingspunt De Ronde Venen 
kun je kosteloos terecht voor het 
verkrijgen van informatie omtrent 
scheiding. Tijdens de avond is
Maatschappelijk Werk en Pedago-
gisch Bureau van Kwadraad en een 
mediator aanwezig om informatie
te geven over het scheidingsproces.

Datum: 9 december 2024
van 19.00 - 20.00 uur. Locatie: 
Hoofdweg 1 in Mijdrecht.
Voor meer informatie en/of 
aanmelden kunt u mailen met 
bureaudienst.derondevenen@
kwadraad.nl of bellen met
088 - 900 4000.

Scheidingspunt De Ronde Venen

De Ronde Venen - Voor de tweede 
keer op rij werd 20 november Buurt-
gezinnen in De Ronde Venen georga-
niseerd, in samenwerking met 
Ouders Lokaal en NME De Woudreus, 
door middel van een december-
markt. Dit jaar was bovendien verbin-
ding gezocht met Kind&Co Ludens.
Een woordvoerster van Buurt-
gezinnen laat weten: “Ook zij waren 
voornemens om een markt te organi-
seren en hoe mooi is het dan om 
onze krachten te bundelen. Vanuit 
ons hart voor het kind en een duur-
zame leefomgeving zetten wij ons
in. Juist tijdens deze feestmaanden 
willen wij hier extra aandacht aan 

geven. Met deze markt willen wij het 
geven van cadeautjes en boeken 
voor alle inkomens mogelijk maken 
en speelgoed en boeken een tweede 
leven geven.”
En dat is gelukt. In de week vooraf-
gaand aan de markt konden er speel-
goed en boeken gedoneerd worden. 
Dit is door veel mensen gedaan. 
“Heel veel dank hiervoor. Na alles 
gesorteerd te hebben stond alles 
keurig klaar voor de markt op KDV 
Ministek en PG Duimelot. De hele 
middag hebben wij alleen maar
blije gezichten gezien. Het was een 
succes. Wij zullen er volgend jaar 
zeker een vervolg aan geven. “

Buurtgezinnen zorgt voor
blije gezichten
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Foto:  Ester Smit-Gijzen.

Ondernemers bij opening Vermogensweg.  Foto: Gemeente De Ronde Venen.

De Ronde Venen - Afgelopen 
zaterdag was de sporthal van De 
Boei weer ingericht als concertzaal. 
Brassband Concordia gaf hier haar 
najaarsconcert, deze keer met
medewerking van Creatoonkoor uit 
Abcoude. Mede door deze samen-
werking werd een afwisselend

repertoire ten gehore gebracht.
Koor en orkest wisselden elkaar af 
met gevarieerde muziek en ook 
werden enkele nummers tezamen 
uitgevoerd, zoals ‘One day I’ll �y 
away’ en ‘The Rose’. Bij de brassband 
soleerde Eveline van der Horst op 
�ügel in het ingetogen nummer

De Ronde Venen - De Vermogens-
weg, op het bedrijventerrein in
Mijdrecht, was toe aan onderhoud. 
Een aantal jaar geleden werd daarom 
het project ‘Werkeiland’ gestart, maar 
met het faillissement van Memid viel 
dit project stil. Omdat bebouwing in 
dat gebied klaar is, werd deze zomer 
het project opnieuw opgestart. Een 
inloopavond voor ondernemers gaf 
waardevolle input voor de realisatie. 

Op dinsdag 19 november werden
de meeste aanpassingen afgerond. 
De heropening van de weg werd 
kleinschalig, maar feestelijk gevierd 
met de ondernemers.

Werkzaamheden aan de
Vermogensweg afgerond
Om de weg en omgeving weer de 
uitstraling te geven die het verdient, 
werden werkzaamheden uitgevoerd. 

Geslaagd concert
Brasband Concordia

Feestelijke opening Vermogensweg
na afronding werkzaamheden

‘A little star went out’. Tijd was er ook 
voor de huldiging van jubilaris Ad 
Langelaar, die van de voorzitter 
namens de KNMO de gouden speld 
en bijbehorend certi�caat uitgereikt 
kreeg, horende bij 50 jaar lidmaat-
schap van Concordia.

Na de pauze opende Concordia met 
‘The Spirit of the Celts’, waarbij 
enkele leden van Triviant mee-
speelden. Zij hadden spontaan 
aangeboden mee te spelen, mede 
door de bijzondere uitvoering tijdens 
het gezamenlijke concert in oktober. 
Ook vermeldenswaard is de uit-
voering van ‘Clash!’ waarbij Michel 
Grens op spectaculaire wijze een 
heuze rap ten gehore bracht.
Het concert werd afgesloten met
een gezamenlijke uitvoering van 
‘Waterloo’, nadat de beide dirigenten 
(Thomas Eveleens en Sadhu Bolland) 
als dank in de bloemetjes werden 
gezet. Brassband Concordia kan 
terugkijken op een zeer geslaagd 
concert.

Deze bestonden uit asfaltherstel en 
het voorzien van een nieuwe toplaag, 
bestaand voetpad opknappen en 
aansluiten op het nieuwe voetpad in 
de berm, trottoirbanden plaatsen en 
inritten aanpassen, bermen 
opknappen en inzaaien en het 
planten van een aantal bomen en 
struiken. Een aantal bomen, planten 
en struiken moeten nog geleverd 
worden. Deze worden in de winter 
geplant. Begin 2025 wordt de huidige 
straatverlichting vervangen door 
ledverlichting. Daarmee worden de 
puntjes op de i gezet voor dit project.

Feestelijke opening
voor ondernemers
Dinsdag 19 november werd de 
Vermogensweg geopend. Wethouder 
Anja Vijselaar (mobiliteit), aannemers 
D. van der Steen en AW Groep en de 
ondernemers van de Vermogensweg 
waren hierbij aanwezig.
Na een lekkere kop ko�e en een leuk 
fotomoment, werd de weg o�cieel in 
gebruik genomen. De ondernemers 
zijn blij met de realisatie.

De Ronde Venen - Zaterdag
23 november was er al de eerste 
wedstrijd van het seizoen. Voor de 
turnsters Helena, Zjoske, Lisa, Margje 
en Sterre betekende dat snel nieuwe 
oefeningen maken. Ze begonnen op 
balk en dat ging best wel goed. Hier 
en daar nog een aarzeling en een 
wiebel maar we kwamen er goed 
doorheen. Op naar de vloer, toch 
blijft het heel anders een grote 
verende vloer dan de lange matten
in de zaal. Sommige waren dan ook 
even de richting kwijt. Op naar 
sprong. Helena de half in kreeg veel 
aftrek helaas door de handplaatsing, 
Zjoske dacht bij de tweede sprong
ik verzin er zelf een en deed door 
hurken over de pegasus. Lisa besloot 
toch maar met de trampoline te 
springen en veel gejuich voor Margje 
want die sprong zelf de overslag. 
Gelukkig deed Sterre gewoon wat ze 
moest doen: twee mooie overslagen.
Op de brug allemaal mooie oefe-
ningen en Sterre deed het zo mooi 
dat ze eerste werd op dit toestel. Bij 
de prijsuitreiking kwamen ze als team 
op de derde plaats. Individueel werd 
en Helena tweede. Dan was het de 

beurt aan de turnsters van niveau 7: 
Tifa, Kathelijne, Jadey, Rosa, Isabel
en Linne. Deze dames begonnen op 
brug en deden dit uitstekend. Isabel 
werd derde. Op naar de balk, waar 
Kathelijn zelfs het beste van iedereen 
zij werd eerste op balk. Tenslotte nog 
de vloer. Iedereen sloot af met een 
nette oefening en ze behaalden dan 
ook de tweede plaats met hun team.

Veenland turnsters in de prijzen

Foto’s zijn aangeleverd.

De Ronde Venen - Afgelopen week 
is de elfde competitieweek gespeeld 
in de biljartcompetitie De Ronde 
Venen. Jeroen van Rijn van Merel/ 
Thijmen van Veen 3 speelden afge-
lopen week een geweldige partij;
in veertien beurten speelde Jeroen 
de kortste partij van de week;
maar nog bijzonderder was ook de 
hoogste serie van de week van vijf-
tien caramboles met een percentage 
van 45.45% van de 33 te maken 
caramboles.

Met één meer gespeelde partij staat 
momenteel De Biljartvrienden/Smit 
Fietsen/Stieva op de eerste plaats, 
maar zij moesten deze week hun 
meerdere erkennen tegen De Merel/ 
Thijmen van Veen 1. Bart Ho�mans/ 
Bert Fokker en Eric Aarsman 
behaalde de volle winst, alleen
Nico Koster kon er een winnende 
partij ertegen over zetten.

Ook K.O.T 2, momenteel tweede in 
de competitie, moest zijn meerdere 
erkennen in een sterk spelende de 
Springbok 2/Feka; zowel Ray Kramer 
als Cees en Dick de Jong wonnen 
hun partij; gelukkig kon Hans Bak
zijn partij met winst binnenhalen.
De thuisspelende K.O.T 3 leverde een 
mooie teamprestatie door als enige 
team alle vier de partijen te winnen.
Sjoerd van Agteren en Arie Engel 
samen met Boer Persoon en Said 
Metalsi behaalden daarmee de
volle 48 wedstrijdpunten en maken 
daarmee een grote stap naar boven 
in de competitie, van de achtste naar 
de vierde plaats.  
De Merel/ Thijmen van Veen 3 
mochten op bezoek bij De Kromme 
Mijdrecht 2; de thuisspelende partij 
was te sterk. Arie Kranenburg en 
David Schild speelden een winnende 
partij. Ondanks de sterk acterende 
Jeroen van Rijn wist ook Jan 

Ontketende Jeroen van Rijn
in biljartcompetitie

Kooijman te winnen; het onderlinge 
verschil besliste dat de winst in
Mijdrecht bleef liggen.

In De Hoef speelde De Springbok 1 
tegen hun clubgenoten DenB
Diensten/De Springbok. Met drie 
gewonnen partijen, gespeeld door 
Frans Rekelhof, Hen Kandelaar en
Jan de Jong, was de thuisspelende 
partij te sterk Ger Ruimschoot kon 
zijn partij met winst afsluiten. Het 
eveneens thuisspelende Cens TC 
Gortenmulder had het moeilijk tegen 
De Kromme Mijdrecht 3. Met drie 
gewonnen partijen, gespeeld door 
Egon van der Heijden/Willem van de 
Graaf en Michael de Kuiper, wisten zij 
de winst te behalen; alleen Vincent 
Roeleveld wist zijn partij te winnen.

De Kromme Mijdrecht 1 speelde een 
gelijkwaardige partij tegen S.V. Veen-
land/Liquid rubber. Beide clubs 
hielden elkaar in evenwicht. Wiebe 
Elzinga en Kees Westkamp en Derk 
en Ron Hartsink waren de winnende 
spelers deze avond.

Wilnis - Het was een natte, maar 
vooral sportieve gymles voor de
leerlingen van Jenaplan Basisschool 
Vlinderbos. De kinderen van groep
6, 7 en 8 beleefden een bijzondere 
middag in het zwembad.
Met enthousiasme doken de 
kinderen het water in om deel te 
nemen aan vier uitdagende onder-
delen. Zo zwommen ze door hoepels 
onder water, balanceerden ze over 
een drijvende mat, deden ze fanatiek 
mee aan aquarobics en trotseerden 
ze de stroomversnelling. Na al die 
inspanning was er tijd voor ontspan-
ning: de kinderen genoten van vrij 
zwemmen.

De middag werd mogelijk gemaakt 
door gemeente De Ronde Venen en 
het Veenweidebad, die de kinderen 
een onvergetelijke ervaring boden.

“De leerlingen hebben zichtbaar 
genoten,” zegt onze gymleerkracht 
David Ottevanger. “Het is prachtig 
om te zien hoe sport en plezier 
samenkomen.”

‘Natte gymles’
Vorig jaar was de eerste keer dat de 
gemeente De Ronde Venen en het 
Veenweidebad het initiatief voor de 
‘natte gymles’ hebben genomen.
De kinderen van de kinderraad van 
Vlinderbos waren bij de evaluatie zo 
enthousiast dat ze dit ieder jaar wel 
zouden willen. Ook de gemeente en 
het Veenweidebad vonden het voor 
herhaling vatbaar.
De ‘natte gymles’ is een mooi voor-
beeld van hoe sportief en creatief 
gymonderwijs kan zijn, met dank
aan lokale samenwerkingen.
Hopelijk volgend jaar weer!

Sportieve middag in het water 
voor leerlingen van Vlinderbos

Foto is aangeleverd.
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Mijdrecht - Vanaf zaterdag
30 november start bij de Mijdrechtse 
Kickboksschool Hanuman Gym een 
campagne om jongeren in achter-
standsituaties de kans te geven in de 
vechtsport positieve ervaringen op 
te doen, die ze soms minder vaak
in de thuissituatie, op school of op 
straat vinden. Hierdoor ontwikkelen 
deze jongeren meer vertrouwen in 
zichzelf, maar ook in hun omgeving. 
Randvoorwaarden zijn een veilig 
sportklimaat en een pedagogisch 
bekwame trainer. Onderzoek heeft 
uitgewezen dat jongeren de sport-
school als hun thuis omschrijven en 
ervaren een trainer als rolmodel en 
vertrouwenspersoon, die hun vaak 
breder begeleid dan alleen in de 
vechtsport. In dat kader is het 
ervaren van succes belangrijk voor 
een positieve identiteitsontwikkeling 
en vanuit die overtuiging heeft Santi 
Bosma, eigenaar en hooftrainer van 
kickboksschool Hanuman Gym zich 
aangesloten bij de landelijke 
campagne ‘Become a Warrior, 
become a Legend’, gelanceerd door 
het mediaplatform Warrior Code en 
het Jeugdfonds Sport en Cultuur. 

Lokaal wordt de campagne mede 
gesteund door het jongerenwerk
van Tympaan de Baat en De Makers 
van Mijdrecht. Deelname voor de 
jongeren is gratis en wordt mogelijk 
gemaakt door een �nanciële onder-
steuning uit Het Sportakkoord
De Ronde Venen.

Foto’s:  Hans van Gelderen.

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd. Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - In de wedstrijd tegen
FC Oudewater, in 2016 ontstaan door 
een fusie tussen Unio en OVS, heeft 
Argon de eerste helft verzuimd om 
afstand te nemen. Zeker drie echte 
kansen werden om zeep geholpen 
en ook de doelpaal stond in de weg. 
Uiteindelijk werd er na 45 minuten 
slechts één maal gescoord door 
Argon en vlak voor rust pro�teerde 
FC Oudewater van een verdedigings-
fout waardoor de ruststand op 1-1 
kwam. De tweede helft kwam Argon 
er eigenlijk niet meer aan te pas, 
bleef in verdedigend opzicht wanke-
lend overeind en kon uiteindelijk een 
punt sprokkelen.

Kansen voldoende
Al in minuut twee kreeg Sven Beek 
een dot van een kans maar zijn inzet 
schoot voorlangs het doel. In tussen 
veel strijd op het middenveld waar-
door er pas na twintig minuten weer 
meer mogelijkheden ontstonden. 
Raoul van Wijk kopte naast na een 
hoekschop. Vervolgens een actie
van Quint Piris die de bal breed legde 
maar de bal kon door niemand opge-

pikt worden, even later werd een 
inzet van Yannick van Doorn geblokt. 
Justin Schouten stond daarna achter 
de bal bij een vrije trap waarna de
bal bij de verste paal terecht kwam, 
via een tikje van Yannick van Doorn 
kwam de bal bij Quint Piris die 
vervolgens van dichtbij de bal over 
de doellijn werkte, 1-0. Twee minuten 
later leverde een overtreding op 
Sven Beek een vrije trap op, via een 
omhaal dacht Beek te scoren maar 
de bal ging over doel. Even daarna 
zagen we een doelpoging van Justin 
Schouten, keeper De Ruyter ranselde 
de bal uit doel maar de rebound kon 
niet door een aanvaller van Argon 
beroerd worden. In dezelfde minuut 
pro�teerde Argon niet van een hoek-
schop, de doelman van FC Oude-
water plukte de bal uit de kruising. 
Vervolgens ging Piris weer eens op 
avontuur, zijn schot kwam tegen 
doelman De Ruyter. Vlak voor rust 
verschenen de bezoekers na een 
uitval voor het Argondoel, Ivo 
Anbergen pro�teerde van een ketser 
van doelman Zondag en frommelde 
de bal van dichtbij in doel 1-1.

Argon doet zich tekort
tegen FC Oudewater

Vlak voor het rustsignaal kreeg 
Quinten Oliekan nog een mogelijk-
heid, echter de doelpoging ging via 
de doelpaal achter.

Slecht vervolg
Eigenlijk kwam Argon er de tweede 
helft niet meer aan te pas, veel 
balverlies was er de oorzaak van
dat Argon veel op de eigen helft te 
vinden was. De defensie bleef over-
eind, FC Oudewater trof wel de 
doellat. Coacht Jeroen de Zwaan 
probeerde met wissels het tij te 
keren, zo kwamen Bas Boelhouwer 
en Tim Waning in het veld en even 
later ook Sherweny Felicia. Maar FC 
Oudewater bleef het spel bepalen, 
ook toen met nog een kwartier te 
gaan Rob Appels van FC Oudewater 
tegen z‘n tweede gele kaart opliep 
en scheidsrechter Felix Lang rood 
trok. In de slotfase en de toege-
voegde tijd voorkwam Argon 
doelman Saverio Zondag met twee 
uitstekende reddingen dat Argon 
niet nog meer averij opliep.

Zaterdag gaat Argon richting Utrecht 
op bezoek bij Elinkwijk dat op dit 
moment een gedeelde laatste positie 
inneemt.

Mijdrecht - De hockeymeiden van 
MO10-1 van HVM kunnen er weer 

helemaal tegenaan! Dankzij hun 
nieuwe sponsor, Geodirekt, spelen

Hockeymeiden HVM stralen in
nieuwe teamoutfits dankzij Geodirekt

ze voortaan in prachtige, nieuwe 
teamtruien én hebben ze stoere 
mutsen voor de koude trainings-
dagen. Het team, dat al lang een 
hechte groep vormt, ziet er niet 
alleen fantastisch uit, maar staat
ook bekend om hun sportieve
prestaties en enthousiasme.
Met hun gedrevenheid en teamspirit 
weten de meiden van MO10-1 elke 
week het beste uit zichzelf te halen, 
en dat is te zien op het veld.
“We zijn ontzettend trots op deze 
meiden en hun coaches,” zeggen
hun teammanagers Amy van Hoo� 
en Martine van Straelen. “Ze groeien 
elke wedstrijd, spelen mooi samen 
en hebben bovenal heel veel plezier. 
Dankzij de steun van Geodirekt, 
kunnen ze in stijl doorgaan met
het behalen van hun successen”.
De sponsor is een trotse supporter 
van de club en ziet de samenwerking 
als een mooie kans om (team)sport 
te steunen.

‘Become a Warrior, become
a Legend’ bij Hanuman Gym

De Ronde Venen - Op woensdag-
middag 11 december vindt in Het 
Sporthuis Abcoude de derde presen-
tatie plaats binnen het programma 
‘Sport & Spel Senioren Fit ouder 
worden’. De interactieve presentatie 
‘Ik sta sterk’, wordt gegevens door Jos 
Kooijman van Senior Sportief Actief 
en heeft als thema valpreventie. 
Iedereen wil zo lang mogelijk gezond 
en zelfstandig blijven. Een val kan 
echter alles in één klap veranderen, 
zelfs als je nog gezond en sterk bent. 
Wist je dat er jaarlijks zo’n één 
miljoen 65-plussers vallen? Gelukkig 
kun je veel doen om dit te voor-
komen, zoals het trainen van je 
spieren en balans, gezond eten en 
regelmatig je ogen laten controleren. 
Tijdens deze bijeenkomst worden 
belangrijke vragen behandeld, zoals: 
Hoe werkt ons balansgevoel? Waar-
door kan het verstoord raken? Hoe 
blijf je stevig op de been? Wat is de 
rol van bewegen?
De presentatie is van 13.30 tot 14.30 
uur. Direct na de presentatie, van 
14.30 tot 15.30 uur, kunnen deel-
nemers meedoen aan de beweeg-
activiteit, waarbij zij – onder leiding 
van Jos – eenvoudige oefeningen 
doen die gemakkelijk in het dage-

lijkse leven zijn toe te passen.
Deelname aan de presentatie en 
beweegles kost € 2,50, inclusief 
ko�e/thee.
Kom langs in Het Sporthuis Abcoude 
en blijf ook sterk op de been! Vooraf 
aanmelden is niet verplicht, maar
wel handig. Fit kan door een mail te 
sturen naar activiteiten@hetsport
huisabcoude.nl onder vermelding 
van ‘Fit ouder worden’.

Fit ouder worden – Ik sta sterk

Mijdrecht - Maandag 18 november 
werd de vijfde competitieronde 
bridge gepeeld. De uitslag is als 
volgt: 1. Henny van Nieuwkerk & 
Richard van Heese 64,58%, 2. Kees & 
Marja Mooij 59,47% en 3. Thom & 
Frans van der Does 58,90%.
Het waren interessante spellen die 
met veel creativiteit tot oplossing 
kwamen. Een spel speelde alle paren 
4schoppen met 2ups en ook 4harten 
werd met 2ups gemaakt. Opmerke-
lijke spellen: 4schoppen met 3ups 
door paar Van Heese, een 3sans
met 4ups door paar Bruggeman, en 
2harten gedoubleerd met 2ups door 
paar Kenter.

Donderdag 21 november was het
spannend in de A-lijn: 1. Truus Groot 
& Bep Schumacher 65,48%, 2. Ria 
Mathiessen & Ben Ockhuizen 63,99% 
en 3. Richard van Heese & Dirk Coster 
62,80%. Twee keer werd 3sans met 
3ups gemaakt: Paar Kroes en paar 
Willems. Een 5ruiten door paar Groot 
mag er ook zijn.
De B-lijn leverde de volgende uitslag  
op: 1. Anneke wortel & Rietje Tijssen 
61,52%, 2. Wim & Trees Versteeg 
59,32% en 3. Marion van Nieuwkerk 
& Wil Peek 59,14%. Vermeldenswaard 
is de 6ruiten door paar Versteeg en 
de 4schoppen met 1up door paar 
Tiny Tijssen.

Uitslagen Bridgevereniging Mijdrecht

Vinkeveen – Komende vrijdag
29 november, vanaf 20.00 uur, is er in 
Café Biljart de Merel, Arkenpark Mur 43 
in Vinkeveen, weer prijsklaverjassen.
Er worden vier ronden van zestien 
gi�es gespeeld, vervolgens worden  
de punten bij elkaar opgeteld en de 

winnaar bekendgemaakt. Afgelopen 
vrijdag was William Maijenburg de 
beste kaarter  met 7181  punten. De 
verdere uitslag van deze avond was:
2. Theo v.d. Meer 6795 punten, 3. Diny 
v. Scheppingen 6689 punten. De 
poedelprijs was voor Pleun Vis  met  

William Maijenburg wint klaverjassen 5224 punten. Mail voor meer infor-
matie over het prijsklaverjassen naar
demereldorus3@gmail.com.
Het klaverjasprogramma voor het 
seizoen 2024/2025 luidt 29 november, 
13 en 27 december, 10 en 24 januari,
7 en 21 februari, 7 en 21 maart, 4 en
18 april, 16 en 30 mei, 13 en 27 juni en 
11 juli.
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De Kwakel - Tijdens de algemene 
ledenvergadering van sport-
vereniging KDO van 21 november 
was het afscheid van Harry van de 
Rotten als penningmeester één
van de agendapunten. Harry was 
meer dan 40 jaar bestuurder, waar-
van de laatste 36 jaar penning-
meester van het hoofdbestuur van
sv KDO. Voorzitter Andy Verstelle 
stond uitgebreid stil bij de bijdrage 
die Harry in al die jaren voor de club 
heeft geleverd. Dat leverde hem
in 2013 NOC’NSF - eretitel van 
‘penningmeester van het jaar’ op. 
Aangezien Harry al jaren geleden tot 
lid van Verdienste was uitgeroepen, 
heeft het hoofdbestuur besloten de 
waardering voor Harry’s betrokken-
heid te eren door de ‘Harry van de 
Rotten Pluim’ in het leven te roepen, 
die jaarlijks wordt toegekend aan die 
vrijwilliger die zich bijzonder verdien-

stelijk heeft gemaakt voor KDO. De 
jury zal bestaan uit de leden van het 
hoofdbestuur, Harry van de Rotten 
en degene aan wie de pluim het jaar 
daarvoor is uitgereikt. Harry mocht 
dit jaar als eerste de trofee in 
ontvangst nemen.

SAS Dames 1.  Foto is aangeleverd.

De Kwakel - Vrijdagavond kwam 
damclub IJmuiden op bezoek voor 
een tre�en tegen de dammers van 
Kunst en Genoegen. Lange tijd gaven 
de beide teams geen krimp, alleen 
op de borden 1 en 3 tekenden zich 
enig positioneel voordeel af; ten 
nadele van kopman Fred Voorn en 
ten voordele van Adrie Voorn. Voorn 
verloor dan ook uiteindelijk maar 
Adrie trok de stand weer gelijk, 2-2. 

Op bord 4 werd elke aanval van René 
de Jong in de kiem gesmoord, zijn 
tegenstander ruilde naar remise af, 
tussenstand 3-3. Alleen Wim Konst 
bleef vervolgens in de strijd, in een 
zeer gecompliceerde stand met 
hevige tijdnood kreeg Wim het zwaar 
te verduren. Hij bleef echter koel en 
trok het voordeel naar zich toe. Toen 
de IJmuidenaar zich ten koste van 
een schijf naar een vellige haven 

Spectaculaire damstrijd dacht te loodsen, sloeg WIM de sluis 
voor zijn neus dicht. Met een fraaie 
zeeslag bepaalde de piraat uit 
Nieuwveen de eindstand op 5-3
voor K&G. Een heel mooi resultaat.
Volgende week wacht een moeilijke 
uitwedstrijd tegen Purmerend.                                                                                       
Een volgende belangrijke datum is 
21 december. Dan organiseert K&G 
het snel damtoernooi voor haar 
donateurs. Zij zijn op de zaterdag-
middag vanaf 13.00 uur weer van 
harte welkom in ’t Fort de Kwakel.

Uithoorn - Spelers van Legmeer-
vogels willen heel graag beloond 
worden door de toeschouwers na
een goed gespeelde wedstrijd. Maar 
misschien moeten de spelers van 
Legmeervogels nu eens overwegen 
om die toeschouwers die zijn blijven 
kijken de tweede helft van het duel 
Legmeervogels tegen EDO te belonen. 
Als is het maar een beker chocolade-
melk met slagroom?
Het spel dat Legmeervogels op
de grasmat vertoond in de eerste
45 minuten was dramatisch. Slechter 
moet niet kunnen. Zat geen strijd in. 
Passes waren verkeerd. De communi-
catie onderling was er gewoon niet; 
men deed eigenlijk maar wat. In de 
eerste 45 minuten zijn er wel twee 
hoogtepunten te noteren. De eerste
is het feit dat Legmeervogels doelman 
Darin de Meza een tweetal goede 

reddingen heeft op evenzoveel
doelpogingen van de bezoekers uit 
Utrecht, EDO en een niet te missen 
kans van Derk Streefkerk, Legmeer-
vogels, op een drietal meters van het 
doel. Met deze feiten zijn de hoogte-
punten van de eerste helft wel 
benoemd. De start van de tweede 
helft was niet veel beter. Pas na de 
tre�er van EDO, 0-1,in de 63ste minuut 
door Derk Hakkers wordt Legmeer-
vogels wakker. Er komt meer energie 
vrij en men gaat de duels weer 
mannelijk aan en weet Legmeervogels 
langzaam maar zeker een overwicht 
op te bouwen. Dit overwicht resul-
teerde in de 70ste minuut tot de 
gelijkmaker. Bij een eigenlijk afge-
slagen aanval van Legmeervogels 
komt de bal met toeval voor de 
voeten van Youri Habing en op zijn 
schot heeft de doelman van EDO geen 

Legmeervogels
heel moeizaam naar zege

verweer en is de stand weer gelijk 1-1. 
Acht minuten later is de achterstand 
zelfs omgebouwd tot een 2-1 voor-
sprong. Op aangeven van Camiel 
Schouten is het Jordy Nieuwendijk
die de 2-1 weet te scoren. Dan is het 
nog 10 minuten billenknijpen voor
de thuisclub als de bezoekers alles of 
niets gaan spelen Met wat omzet-
tingen in de achterste linie weet 
Legmeervogels de gelijkmaker te 
voorkomen. Als dan na a�oop de 
uitslagen bekend worden, zoals CSW 
tegen De Bilt (0-1) is het duidelijk dat 
Legmeervogels steviger staat op de 
eerste plaats met negen duels 
gespeeld en 22 punten. De nummer 2 
is De Bilt met negen duels en 18 
punten.
Volgende week zaterdag staat er een 
uitwedstrijd voor Legmeervogels op 
het programma: FC Oudewater tegen 
Legmeervogels, aanvang 14.30 uur.
FC Oudewater wat afgelopen zaterdag 
1-1 heeft gespeeld, in Mijdrecht, tegen 
Argon.

Uithoorn - Afgelopen zondag was 
alweer de laatste hockeytraining van 
dit Stokstaartjes-blok op QV. Begin 
september begon weer een enthou-
siaste groep kinderen van 4, 5 en
6 jaar oud aan de Stokstaartjes-
trainingen en afgelopen zondag
was alweer de afsluitende training
en kregen de kinderen hun diploma.
Acht weken lang maakten de 
kinderen weer spelenderwijs kennis 
met het hockeyspelletje. Sommige 
kinderen waren al bekend op Qui Vive 
omdat ze al meerdere Stokstaartjes-

blokken gehockeyd hadden maar 
voor een heleboel kinderen was het 
ook helemaal nieuw. Sommigen 
kwamen samen met een vriendje of 
vriendinnetje en anderen kwamen 
alleen en maakten op deze manier 
juist weer nieuwe vriendjes gezien
ze iedere week in een vast groepje 
gingen hockeyen. Een gezellige 
manier om de zondagochtend spor-
tief te beginnen. Ook voor de ouders 
was het leuk om naast het veld met 
een kopje ko�e in de hand hun zoon/
dochter lekker in de weer te zien 

Pieten-training en diploma
voor alle Qui Vive Stokstaartjes

gaan. Tijdens de trainingen deden
de kinderen veel leuke oefeningen
in circuitvorm waarbij ze spelender-
wijs met allerlei hockey-oefeningen/
spelletjes in aanraking kwamen. De 
laatste training stond in het teken
van een Pietentraining. Veel kinderen 
waren verkleed als Piet en de 
trainsters hadden allemaal hockey-
oefeningen met een Pieten-thema 
bedacht. Met een gezellig muziekje 
op de achtergrond, was het weer een 
feestje. Zeker toen de training ook 
nog werd afgesloten met een partijtje 
tegen de trainsters, waarbij de 
kinderen wisten te winnen.
Na a�oop van deze laatste najaar
training mochten de Stokstaartjes een 
welverdiend diploma in ontvangst 
nemen en gingen zij met hun 
trainsters op de foto. Naast alle
Stokstaartjes zijn ook alle (jeugd)
trainers van de zondagochtend
(Alex, Emma, Fem, Tara, Feline, Olivia, 
Norah, Faraiisha, Milou en Martijn)
in het zonnetje gezet want zonder 
(jeugd)trainers zijn er geen
trainingen. Qui Vive is ontzettend blij 
met alle jeugdtrainers die zich, naast 
alle vaste trainers, in het weekend
en/of door de weeks zo inzetten
om de jeugd te leren hockeyen.

Foto’s zijn aangeleverd.

KDO neemt afscheid
van Harry van de Rotten

Andy Verstelle stond uitgebreid stil
bij de bijdrage die Harry voor de club 
heeft geleverd.  Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Uithoorn – SAS Dames 1 begon 
donderdag 14 november goed tegen  
VHZ. Het was even inkomen, maar
de speelsters zagen al snel waar de 
gaten lagen en hoe zij het spelletje 
moesten spelen om de eerste set 
binnen te pakken. Dat lukte met een 
mooie 25-17. In de tweede set zaten 
ze er helemaal in met een aantal 
mooie reddingen, die vervolgens 
werden afgemaakt na sterk aanvals-

spel. Het werd 25-9. De derde set was 
vergelijkbaar aan de tweede. Dames 
1 had de draai goed te pakken, een 
prachtige 25-10. Tijdens de laatste 
set werden er wat meer foutjes 
gemaakt en leken de speelsters iets 
minder hun eigen spelletje te 
kunnen spelen. Maar uiteindelijk, 
zoals Dames 1 dat goed kan, zijn ze 
goed teruggekomen. Ook de laatste 
set werd binnengehaald, met 25-17.

SAS houdt punten in Uithoorn

Uithoorn - Op zaterdag 30 november 
organiseert atletiekvereniging AKU 
de eerste districtscross van het 
winterseizoen op en rond haar 
accommodatie op Sportpark De 
Randhoorn. Maar liefst 21 atletiek-
verenigingen uit het district midden 
van Noord-Holland doen mee aan
dit sportevenement. In totaal 
verschijnen zo’n 900 atleten aan de 
start, waaronder 90 enthousiaste 
pupillen en junioren van AKU.
Het belooft een volle dag te worden 
met 18 groepen aan de start. Om 
11.00 uur klinkt het eerste startschot 
voor de oudste junioren jongens
(U20 en U18) die 3000 meter 
a�eggen. Direkt daarna starten de 
meisjes in deze leeftijdscategorie 
voor hun race over dezelfde afstand. 
Vervolgens gaan de jongere junioren-
groepen van start: U16 en U14 lopen 
2500 meter en U14 en U13 leggen 
1500 meter af. Vanaf 13.40 uur komen 
de pupillen in actie. De U8-atleten, 
vanaf 6 jaar, lopen een parcours van 
600 meter. Alle overige pupillen (U9 

en ouder) leggen een afstand van 
1000 meter af, met als afsluiter de 
U-12 groep om 15.10 uur.
De parcoursbouwer van AKU heeft 
over alle afstanden een uitdagend 
parcours uitgezet. De atleten krijgen 
een mix van grasvelden, heuvels, 
smalle padden, strobalen en modder 
voor de kiezen. Net als vorig jaar 
wordt het zware crossterrein van 
UWTC (wielervereniging) onderdeel 
van het parcours. De organisatie van 
AKU is heel blij dat ze gebruik mogen 
maken van dit terrein.

Eerste districtscross bij AKU

Uithoorn - Dames 1 begon goed op 
donderdag 14 november met alle 
speelsters aanwezig bij de wedstrijd. 
De tegenstanders waren dames van 
volleybalvereniging VHZ. Het was 
even inkomen, maar de speelsters 
zagen al snel waar de gaten lagen en 
hoe zij het spelletje moesten spelen 
om de eerste set binnen te pakken. 
Dat lukte met een mooie 25-17. In de 
tweede set zaten ze er helemaal in. 

Ze hadden een aantal hele mooie 
reddingen, die vervolgens werden 
afgemaakt met een sterke aanval.
Ze zaten er zo goed in dat ze voor
die taart gingen en dat is gelukt,
het was namelijk 25-9 geworden!
De derde set was vergelijkbaar aan 
de tweede set. Dames 1 had de draai 
goed te pakken. Wederom stonden 
ze er goed voor en leek het er even 
op dat er nog een taart binnen 

Winst voor Dames 1 SAS 70 gehaald ging worden. Door een 
schoonheidsfoutje is dit helaas niet 
gelukt, maar alsnog een prachtige 
25-10. Tijdens de laatste set werden 
er weer wat meer foutjes gemaakt
en hadden ze iets minder hun eigen 
spelletje te pakken, maar uiteindelijk, 
zoals dames 1 dat goed kan, zijn ze 
teruggekomen en hebben ze het 
weer hervat. Ook de laatste set werd 
binnengehaald met 25-17!
Al met al zijn de vijf punten in 
Uithoorn gebleven.
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